

No. 1043110111

Date: 03/16/2025

Memorandum No.: 161692

Main Procurement Phase

Procuring Entity: Hebron Municipality

www.hebron-city.ps

Invitation to Tender: Framework Agreement

Tender Name: Supply of Prepaid Smart Water Meters, Mechanical Water Meters, and Accessories.

Tender No. 9 2025 HMWD S

Hebron Municipality wishes to use part of its allocations within the general budget to pay the amounts due under the purchase contracts that will be awarded under the framework agreements for the supply of prepaid (smart) water meters, mechanical water meters, and their accessories 9 2025 HMWD S, which will

be concluded through this main procurement phase.

Hebron Municipality is conducting this main procurement phase with the aim of concluding a closed framework agreement as the sole purchaser. Therefore, it invites qualified bidders to submit sealed bids for the supply of

Prepaid Smart Electronic Water Meters and their accessories.

Mechanical Water Meters and Accessories

2

A

5

8

The framework agreement to be concluded will be with a single user, and the only buyer entitled to purchase under the agreement will be the Hebron Municipality.

The framework agreement to be concluded will be with a single supplier.

The conclusion of the framework agreement does not impose any obligation on the procuring entity or participating buyers to purchase supplies under the procurement contracts, and the framework agreement does not guarantee that any supplier party to the agreement will obtain a procurement contract under it.

The framework agreement will be concluded for a period of 12 calendar months, extendable for a period of 12 calendar months from the commencement date specified in the framework agreement.

The public tender will be conducted through a request for competitive bids in accordance with the requirements of Public Procurement Law No. (8) of 2014 and its executive regulations. It is open to all qualified bidders and the qualifications required of the winning bidder according to the conditions in the tender documents

Qualified and interested bidders can obtain additional information from the Hebron Municipality and inspect the tender documents at the address below from 9:00 AM to 1:00 PM, Saturday to Thursday during the holy month of Ramadan, and from 8:00 AM to 2:00 PM, Saturday to Thursday after the end of the holy month, or through the unified procurement portal.

(www.shiraa.gov.ps)

.10

Barwa

11

.12

Interested bidders can obtain the tender documents from the address below, after paying a non-refundable fee of 300 NIS.

Tenders must be delivered to the address below the invitation before 12:00 PM on April 20, 2025. Electronic tenders are not accepted. Tenders must be valid for 90 days after the final bid submission date

The bid must be accompanied by a bid bond in the amount of NIS 2,000 for the package of smart electronic (prepaid) water meters and accessories, NIS 6,000 for the package of mechanical water meters and accessories, and NIS 8,000 for both packages. The bonds must be valid for 30 days after the bid expires.

Bids received after the specified date and time will be disqualified. Bids will be opened in the presence of bidders' representatives who wish to do so.

At the address shown below, on April 20, 2025, at 12:00 PM.

13. Prices include all taxes and fees.

14. The municipality is not bound by the lowest price without giving reasons.

16

18. The municipality offers prices in shekels.

17. The municipality has the right to split the bid.

Newspaper advertising fees are borne by the winning bidder.

18. The municipality has the right to postpone or cancel the bid

The above address is:

Hebron Municipality - Tenders Department

Address: King Abdullah Street - Ain Khair El Din - Hebron Municipality Main Building

Phone number: 0097022228121

MAR-7225

M

Mayor of Hebron

Country : Palestinian

[Disclaimer: The Above Information Is Machine Translated. For Accuracy Refer the Original Language Text Given Below.]

الدعوة إلى مناقصة اتفاقية إطار

مرحلة الشراء الرئيسية

الجهة المشتري بلدية الخليل

اسم المناقصة: توريد عدادات مياه مسبقة الدفع (ذكيرة) وعدادات مياه ميكانيكية وملحقاتها.

رقم المناقصة: HMWD S 2025 9

1. تود بلدية الخليل استخدام جزء من مخصصاتها ضمن الموازنة العامة لتسديد التبالغ المستحق بموجب عقود شراء ستتم إحالتها بموجب

اتفاقيات الإطار لتوريد عدادات مياه مسبقة الدفع (ذكيرة) وعدادات مياه ميكانيكية وملحقاتها HMWD S 2025 9 التي سيتم

إبرامها من خلال مرحلة الشراء الرئيسية هذه.

2. تقوم بلدية الخليل بمرحلة الشراء الرئيسية هذه بهدف إبرام اتفاقية إطار مغلقة بصفتها المشتري الوحيد، ولذلك تدعو للتأصيلين

للأهلين لتقديم عطاءات بالطرف المختوم لتوريد

5- عدادات مياه الكترونية ذكيرة (مسبقة الدفع) وملحقاتها.

6- عدادات مياه ميكانيكية وملحقاتها.

3. ستكون اتفاقية الإطار التي سيتم إبرامها يستخدم وحيد، والمشتري الوحيد الذي يحق له الشراء بموجب الاتفاقية هو بلدية الخليل.

4. ستكون اتفاقية الإطار التي سيتم إبرامها بمورد وحيد.

5. أن إبرام اتفاقية الإطار لا يفرض أي التزام على الجهة المشتري أو للمشتريين لتسديد ثمن الشراء للوائح بموجب عقود الشراء، ولا تضمن

اتفاقيات الإطار حصول أي مورد طرف في الاتفاقية على عقد شراء بموجبها.

6. سيتم إبرام اتفاقية الإطار لمدة 12 شهراً تقويمياً قابلة للتجديد لمدة 12 شهراً تقويمياً من تاريخ المباشرة المحددة في الاتفاقية الإطار.

7. ستتم للمنافسة العامة من خلال طلب عطاءات تنافسية وفقاً لخصائص قانون الشراء العام رقم (8) لسنة 2014 ولائحته التنفيذية

وهي مفتوحة لكل المنافسين ذوي الأهلية والشهادات المطلوبة توفرها لدى المناقص الفائز طبقاً للشروط في وثائق المناقصة

8. يمكن للمنافسين المؤهلين والاهتمين الحصول على معلومات إضافية من بلدية الخليل وكذلك فحص وثائق المناقصة على العنوان

البرين أدناه وذلك من الساعة 09:00 صباحاً إلى الساعة 13:00 ظهراً من أيام السبت إلى الخميس خلال شهر رمضان المبارك، ومن

الساعة 08:00 صباحاً إلى الساعة 14:00 مساءً من أيام السبت إلى الخميس بعد انتهاء الشهر الفضيل، أو عبر البوابة الموحدة للشراء

العامة (www.shiraa.gov.ps)

9. يمكن للمنافسين المهتمين الحصول على وثائق المناقصة من العنوان البرين أدناه بعد دفع رسوم غير مستردة مقدراها (300 ش.ك).

10. يجب تسليم العطاءات في العنوان البرين أسفل الدعوة قبل 2025/04/20 الساعة 12:00 ظهراً والعطاءات الإلكترونية غير مقبولة.

ويجب أن تكون صلاحية العطاءات سارية لمدة 90 يوماً بعد التاريخ النهائي لتسليم العطاءات.

11. يجب أن يرفق مع العطاء كفاية دخول للمنافسة بمبلغ 2,000 ش.كيل لترزمت عدادات مياه الكترونية ذكيرة (مسبقة الدفع)

وملحقاتها، ومبلغ 8,000 لترزمت عدادات مياه ميكانيكية وملحقاتها، وبمبلغ 8,000 ش.كيل لترزمتين معاً، على أن تكون الكفالات

سارية للفعول لمدة 30 يوماً بعد صلاحية العطاء.

12. العطاءات التي تصل بعد التاريخ والوقت المحددين سيتم استبعادها، وسيتم فتح العطاءات بحضور ممثلي المنافسين الذين يرغبون في ذلك

في العنوان البرين أدناه في 2025/04/20 الساعة 12:00 ظهراً.

13. الأسعار شاملة جميع أنواع الضرائب والرسوم.

14. رسوم الإعلان في الصحف على من رسوم عليه العطاء.

15. البلدية غير ملزمة بأقل الأسعار دون إبداء الأسباب.

16. الأسعار المقدمتها بمعدل الشكك.

17. للبلدية الحق في تجزئة المناقصة.

18. للبلدية الحق في تأجيل المناقصة أو إلغائها.

العنوان للتسليم: أملاء هو

بلدية الخليل - دائرة العطاءات

العنوان: شارع الملك عبدالله - عين خير الدين - مبنى بلدية الخليل الرئيسي

رقم الهاتف: 0097022228121

